
ZAPISNIK 

 

s 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Obrovca, održane 29. rujna 2021. u Maloj dvorani Doma kulture 

Obrovac, s početkom u 15,00 sati. 

 

Predsjednik vijeća Marin Klanac otvara sjednicu te pozdravlja sve prisutne. Na početku sjednice daje 

riječ zamjeniku tajnika Grada da pojedinačno prozove vijećnike radi utvrĎivanja postojanja kvoruma. 

Nakon provedenog poimeničnog prozivanja utvrĎeno je da je sjednici nazočno 12 od ukupno 13 

članova Vijeća i to: 

 

1. Marin Klanac (HDZ), predsjednik vijeća 

2. Zoran Župan (HDZ) 

3. ĐurĎica Roupec (HDZ) 

4. Katarina Mišković (HDZ) 

5. Luka Klanac (HDZ) 

6. Mile Minja Anić (HDZ) 

7. Marko Klanac (HSLS-Most) 

8. Igor Jurjević (HSLS-Most) 

9. 2. Ivan Matić (HSLS-Most) 

10. Ivan Vrkić (HSLS-Most) 

11. Dragoslav Veselinović (SDSS) 

12. Bogdan Kalinić (SDSS) 

 

Odsutni vijećnici: 

 

1. Radovan Čiča (NL Radovan Čiča) 

 

Predsjednik vijeća utvrĎuje da postoji kvorum i da Vijeće može  pravovaljano odlučivati. 

 

Ostali nazočni: zamjenik gradonačelnika Stanko Mijić te službenici Grada Obrovca Gordana Renić, 

Slobodan Jurjević i Josip Brkić.  

 

Aktualni sat 

 

U 15,05 sati Predsjednik vijeća sukladno čl. 48. Poslovnika Gradskog vijeća otvara Aktualni sat te 

poziva vijećnike da postave vijećnička pitanja. 

 

Vijećnička pitanja postavili su vijećnici Igor Jurjević, Marko Klanac, Ivan Matić te Ivan Vrkić. 

 

Predsjednik vijeća zaključuje aktualni sat u 15,15 sati i prelazi na utvrĎivanje dnevnog reda. 

 

Utvrđivanje dnevnog reda 

 

Predložen je sljedeći 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog  Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja na području JLS-a za projekt – Izgradnja 

nogometnog igrališta „Jankuša“ u Obrovcu. 

                               

Predsjednik vijeća zatim poziva nazočne da iznesu prijedloge za izmjene odnosno dopune predloženog 

dnevnog reda ukoliko ih imaju. Napominje da se o prijedlozima izmjene predloženog dnevnog reda 

glasuje bez rasprave. 

 

Zatim predsjednik vijeća obavještava nazočne vijećnike kako je danas zaprimljen prijedlog 

gradonačelnika da se dnevni red dopuni točkom:  
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2. Prijedlog Izmjene Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Obrovca Centru za pružanje 

usluga u zajednici Tereza. 

 

Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Gordana Renić nazočnim vijećnicima predaje materijale za 

predloženu dopunu dnevnog reda. 

 

Predsjednik vijeća daje prijedlog na glasovanje.  

 

Nakon provedenog glasovanja, s 8 glasova ZA i 4 glasa PROTIV usvojen je prijedlog gradonačelnika 

za dopunu dnevnog reda drugom točkom. 

 

Vijećnici Marko Klanac i Ivan Matić predlažu da se ova točka skine s dnevnog reda zbog 

nemogućnosti pripreme vijećnika. 

 

Predsjednik vijeća daje prijedlog na glasovanje.  

 

Nakon provedenog glasovanja, s 4 glasa ZA i 8 glasova PROTIV odvijen je prijedlog da se druga 

točka skine s dnevnog reda. 

 

Potom predsjednik vijeća daje na glasovanje predloženi dnevni red. 

 

Nakon provedenog glasovanja, s 8 glasova ZA i 4 PROTIV usvojen je predloženi dnevni red.  

 

 

Odlučivanje po točkama Dnevnog reda 

 

Ad 1/ Prelazi se na prvu točku Dnevnog reda. 

 

Prijedlog gradonačelnika obrazlaže pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Igor Jurjević, Marko Klanac, Ivan Vrkić i Mile Minja Anić, nakon 

čega predsjednik vijeća daje prijedlog na glasovanje. 

 

S 8 glasova ZA i 4 UZDRŽANIH, usvojena je  

 

Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja na području JLS-a za projekt – Izgradnja 

nogometnog igrališta „Jankuša“ u Obrovcu. 

 

Navedena odluka je sastavni dio zapisnika. 

 

 

Ad 2/ Prelazi se na drugu točku Dnevnog reda. 

 

Prijedlog gradonačelnika obrazlaže pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ivan Matić, Marko Klanac, Igor Jurjević, Ivan Vrkić i Zoran Župan, 

nakon čega predsjednik vijeća daje prijedlog na glasovanje. 

 

S 8 glasova ZA i 4 PROTIV, usvojena je  

 

Izmjena Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Obrovca Centru za pružanje usluga u 

zajednici Tereza. 
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Navedena odluka je sastavni dio zapisnika. 

 

 

 

Nakon što je iscrpljen dnevni red, sjednica je zaključena u 15,43 sati. 

 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR                                               PREDSJEDNIK 

 

  Josip Brkić                                                  Marin Klanac 

 

 


